
Van: Griffie GB  

Verzonden: vrijdag 28 december 2018 12:11 

Aan: gb_voor kennisgeving aannemen 
CC: gb_grf 

Onderwerp: Raadsvragen LR&D66 over stoppen zorgverzekering door Jeugdbescherming Brabant 

 
Geacht college, 
 
Onderstaande raadsvraag zend ik u door voor reactie. De vraag betreft Jeugdbescherming 
Brabant en stoppen met het afsluiten van aanvullende zorgverzekeringen bij OTS en 
uithuisplaatsingen. 
 
met vriendelijke groeten 
Peter van Boxtel 

 
Van: Nieuwelaar, Anne van den  
Verzonden: zondag 23 december 2018 16:27 

Aan: gb_grf 
Onderwerp: Raadsvragen mbt Jeugdbescherming Brabant 

 
Beste griffie, 

Willen jullie onderstaande vragen samen met de bijlage doorsturen ter beantwoording?  

Alvast bedankt en fijne dagen voor jullie allemaal! 

Anne van den Nieuwelaar 
Lokale Realisten & D66 

Er is ons kenbaar gemaakt dat JBB brieven heeft verzonden net voor kerst met als 
aankondiging dat zij stoppen met het afsluiten van aanvullende zorgverzekeringen bij OTS 
en uithuisplaatsingen (zie bijlage). 

Zij stoppen hiermee per 1 januari 2019. 

JBB vindt dat ouders financieel de onderhoudsplicht hebben om deze kosten te gaan 
dragen.  

De volgende vragen hebben wij hierover: 

1) Is de gemeente op de hoogte van deze wijziging? 
Zo ja, waarom is dit niet in bijv het Gemerts Nieuwsblad gepubliceerd zodat iedereen op de 
hoogte was? 
Zo nee, mag JBB deze beslissing zelf nemen aangezien hier een contract onder ligt met de 
21 

2) Wat zouden de eventuele gevolgen kunnen zijn voor de ouders die dit aangaat? 

3) Wat kunnen ouders doen als zij deze kosten niet kunnen dragen? 

4) Had dit gezien het tijdsbestek en tijd van het jaar niet eerder gecommuniceerd kunnen en 
moeten worden door JBB? 

5) Ziet ons college, eventueel in samenwerking met de Peel of de 21, de mogelijkheid om 
hierover het gesprek aan te gaan met JBB?  



 


